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Verslag Algemene Ledenvergadering  vrijdag 7 maart 2023 AKV ‘t Capproen 
 
1. Opening vergadering 

Sander opent de vergadering om 19.30 u. en heet een ieder van harte welkom.  
  
 
2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt vastgesteld zoals voorgesteld.  
 
 
3. Mededelingen & Ingekomen post 
3.1 Afzegging: 

fam Koole 
Simone Stolk met machtiging Dianne 
Mike Jansen met machtiging Peter Jansen 
Familie Piekar 
Jeroen Hoogendoorn met machtiging Sanne Hoogendoorn 
Marlies van Halderen (ziek, deels digitaal aanwezig) 
 

3.2 Mededeling:  
Vanwege haar ongeluk zal Tot nadere order zal onze vertrouwenspersoon Hanneke Herrera 

 vervangen worden door Wendy van Raamsdonk. 
 
3.3 Dit seizoen zal er een wijziging komen van de kledinglijn in de ledenshop. De Valencia-lijn van 

de trainingspakken/truien gaat eruit. De vervangende Hummel-lijn is pas eind van het seizoen 
beschikbaar. Meer informatie volgt zo spoedig mogelijk. 

 
3.4 Er is verder geen ingekomen post.  
 
 
4. Notulen ALV 2022  

De notulen van de vergadering van 8 april 2022 worden doorgenomen. De vergadering besluit 
niet per bladzijde te vragen of er opmerkingen zijn, maar voor de gehele notulen. 

 
Er zijn verder geen op- en of aanmerkingen, zodat de notulen door Sander namens de 
vereniging worden goedgekeurd en vastgesteld. 

 
 
5. Doelen 2022-2023 & verslagen commissies  

Terugblik doelen 2022-2023 
 VOG’s voor alle vaste vrijwilligers aanvragen 
 Alle vacatures invullen (o.a. algemeen bestuurslid, schoonmaak, WS, AC, sponsor) 
 Ledenwerving: alle teams ruim voorzien van spelers 
 Communicatie-traject afronden (gelijkmaken emailadressen, duidelijke 

communicatiestromen 
 Over de doelen van 2022 -2023 zijn vanuit het bestuur en de vergadering geen 

opmerkingen. 
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Vooruitblik doelen 2023-2024 
- Ledenwerving: alle teams ruim voorzien van spelers 
- Scholingsplan opzetten voor alle vrijwilligers & spelers (o.a. scheidsrechters, spelregels, 

IVA, coaching) 
- Alle vacatures invullen (o.a. WS, AC, sponsor) 

 
Richard van Marion geeft informatie over aanleg kunstgrasveld(en) 
 Gekeken is naar investering voor 1 veld (incl. drainage, dug-outs, hekwerk, vergunningen, 

etc) 
 Ook wordt gekeken naar de mogelijkheid om 2 velden aan te leggen. 
 Belangrijk om ook rekening mee te houden zijn doorlopende onderhoudskosten. 
 Acties op dit moment is inzicht krijgen over de kosten en mogelijke subsidies. 
 De vraag is ook uitgezet bij gemeente Hellevoetsluis aangezien zij eigenaar zijn van het 

veld. Gemeente Hellevoetsluit staat positief tegenover het idee van kunstgrasveld(en), 
maar heeft nog geen akkoord gegeven. 

 
toelichting verslagen commissies 

 Activiteiten commissie (Justin geeft toelichting): 
Begin 2022 waren nog wel coronamaatregelen, waardoor de playbackshow niet in de 
gebruikelijke vorm door kon gaan. Dit is opgevangen door andere activiteiten te organiseren 
(zoals een pubquiz). 
Vele activiteiten zijn doorgegaan zonder bijzondere coronamaatregelen. 

 
Kampcommissie (Dianne geeft toelichting): 
Na twee jaar is er gelukkig weer een kamp geweest (kamp Eersel). 
Een geslaagd kamp, maar wel een beetje koud. 

 
Kantine commissie (Rick geeft toelichting): 
Manon stopt en wordt bedankt voor haar inzet de afgelopen jaren en Rolf en Bas hebben 
aangegeven de kantinecommissie te willen helpen. 
Het komende seizoen willen we de volgende punten oppakken: 
 Vervanging van de stoelen. 
 Verbeteren begeleiding van ouders en vrijwilligers tijdens hun bardienst. 
 Maken afspraken voor de verhuur van de kantine en het opstellen van een 

gebruiksovereenkomst voor feesten van leden.  
 

Kluscommissie (Ewoud geeft toelichting): 
 Bijzondere aandacht heeft komend seizoen de electra. 
 Voor het reguliere onderhoud hopen we op hulp van een aantal vrijwilligers. 
 Een grote klus wordt een hekwerk plaatsen rondom het gehele veld. 

 
Ledenwervingscommissie (Daphne geeft toelichting): 
 Ook voor deze commissie is hulp erg belangrijk. 
 Doel voor komend jaar is het krijgen van een F team en behouden van een welpen groep. 

 
Media commissie (Sanne geeft toelichting): 
Belangrijk is als ’t Capproen meer zichtbaar te worden. 
Hiervoor zal social media meer gebruikt gaan worden. 
 
Sponsorcommissie (Richard geeft toelichting): 
Als vereniging moeten we onze sponsors meer voordelen geven. Om sponsors te binden 
moeten we hen extra’s kunnen geven. 
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Technische commissie (Dianne geeft toelichting): 
Voor het seizoen is een trainer “van buiten af” aangetrokken. J. Groenemeijer zal de komende 
seizoen de selectie trainen en het 1e team coachen. 
Dit seizoen zijn er minder jeugdploegen, maar met een groter aantal spelers per team. Dit betreft 
ook een aantal senior teams. 

 
Het bestuur en de vergadering complimenteert de commissies voor hun inzet en tijd. 

 
 
6.  “Het zonnetje”  

Dit jaar is er gekozen voor de commissie ledenwerving in het zonnetje te zetten. De 
commissie leden Daphne Poldervaart, Amber Schoordijk en Glenn Nieuwpoort hebben zich 
afgelopen seizoen bijzonder ingezet om de vereniging te laten groeien. Na de corona periode 
was dit zeer moeilijk. 
Sander bedankt de commissieleden voor hun inzet en geeft hen een presentje. 

 
7. Financieel verslag (incl. verslag KCC Nathan 2e jaar & Rolf 1e jaar & verkiezing  

nieuwe KCC 
 Via internet geeft Marlies een toelichting op de financiën en de jaarrekening. 
 Onze vereniging staat er financieel goed voor, wat te zien is op de uitgedeelde overzichten. 
   

Ook wordt een uitleg gegeven over het nieuwe boekhoudsysteem, een online 
boekhoudprogramma dat de beperkingen van het oude Excel-systeem verbetert. 
Samen met Daphne is gewerkt aan het implementeren van de informatie. De lay-out 
jaarrekening van 2022 ziet er wat anders uit, maar geeft het financieel jaaroverzicht duidelijk 
weer. 
 
Volgens afspraak wordt de contributie per 1 juli met de CPI (10%) geïndexeerd. 
 
Vanwege besparingen stelt het bestuur voor de contributie per kwartaal te innen in plaats van 
maandelijks. De vergadering gaan akkoord met het voorstel. 
 
Na 2 termijnen als penningmeester zal Marlies zich niet herkiesbaar stellen in de ALV van 
2024. Dit heeft als gevolg dat de vereniging op zoek zal gaan naar een nieuwe 
penningmeester. 
 
Door de KCC is decharge verleend. 
Sander bedankt de KCC. Voor het komende jaar zal de kas controle commissie bestaan uit 
Rolf en Gerard van Hulzen. 
De vergadering is hiermee akkoord. 
 

 
8. Samenstelling bestuur  

Aftredend en niet herkiesbaar (Sander, voorzitter) 
Aftredend en herkiesbaar (Ewoud, algemeen lid) 
Bestuur voordracht nieuw lid (Brittany de Kruif, voorzitter) 

 
Ewoud wordt als algemeen lid herkozen. 
 
Sander treedt na 7 jaar af als voorzitter en Brittany de Kruif wordt als bestuurslid (voorzitter) 
voorgesteld. Er vindt een mondelinge stemming plaats. Unaniem wordt vóór gestemd, waarop Sander 
Brittany welkom heet in het bestuur.  
 
Het bestuur neemt op gepaste wijze afscheid van Sander, die een Korbalpaal(tje) in ontvangst mag 
nemen. Het bestuur bedankt Sander voor zijn inzet en zijn positieve wijze als voorzitter. 
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10. Rondvraag   
 
Nick:  Vraagt aandacht voor het inzetten van een bondsscheidsrechter.  Door het stoppen van Ad 

van Marion heeft de vereniging geen bondsscheidsrechter. Dit kan boetes tot gevolgen 
hebben. 

Peter:  ook het bestuur staat achter de oproep van Nick. 
 

Nick en Mark geven aan de zij komend seizoen zich meer gaan inzetten voor het opleiden en 
begeleiden van eigen scheidrechters. 

 
 
 
11.  Sluiting 
 
Sander dankt een ieder voor de aanwezigheid en de geleverde bijdrage en wenst Brittany veel succes 
in haar rol als voorzitter en sluit de vergadering om 22.15 uur.). 
 
 


